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دلافوئنته: مقابل آلمان باید بهترین 
اسپانیا باشیم

سرمربی تیم ملی فوتبال اسپانیا گفت: باید مقابل آلمان 
بهترین نســخه خودمان را ارائه کنیم و نمی توانیم کار 
دیگری به جز این انجام بدهیم.لوئیس دلافوئنته سرمربی 
تیم ملی فوتبال اسپانیا پس از برد 4 بر یک شاگردانش 
مقابل گرجستان و صعود به مرحله یک چهارم نهایی یورو 
2024 اظهار داشت: ما بسیار خوشحالیم، چون می دانیم 
که ایــن بازی ممکن بود چه هزینه ای برای ما به دنبال 
داشته باشــد. نتیجه بازی کمی گمراه کننده بود، چون 
بازی می توانســت 8 بر یک یا 9 بر یک تمام شــود. در 
برخی از مواقع ممکن اســت اضطراب در تیم زیاد شود 
اما ما می دانیم که چگونه باید در همه دقایق و شــرایط 
آرام بمانیــم و بعد از آن بود که گل ها به ثمر رســیدند.

وی افزود: بازی بسیار مهمی بود، چون ما را در یک بازی 
پیچیده مقابل آلمان در مرحله یک چهارم نهایی قرار داد و 
ما می دانیم که برای رسیدن به اینجا چه کارهایی را انجام 
داده ایم. فعلا باید پاهای خــود را روی زمین نگه داریم 
و به فکر دیدار بعدی باشــیم.وی در باره دیدار با آلمان 
گفت: ابتدا باید ریکاوری و سپس خودمان را تقویت کنیم. 
باید مقابل آلمان بهترین نسخه خودمان را ارائه کنیم و 

نمی توانیم کار دیگری به جز این انجام بدهیم.

ساوت گیت:اسلواکی حریف 
سخت کوشی بود

ســرمربی تیم ملی فوتبال انگلیس پس از برتری مقابل 
اســلواکی از روحیه شــاگردانش ابراز رضایت و به آنها 
افتخار کرد.ساوت گیت پس از برد 2 بر یک انگلیس مقابل 
اســلواکی و صعود این تیم به مرحله یک چهارم نهایی 
رقابت هــای یورو 2024 گفت: هرگز از بازی اســلواکی 
تعجب نکردیم، چون می دانســتیم که آنها تیم خوبی 
هستند و مربی خوبی هم دارند. ما روی چند توپی که به 
سمت دروازه مان آمد، خوب دفاع نکردیم. آنها به طرزی 
باورنکردنی ســختکوش بودند اما می دانستیم که همه 
چیز با گل اولی که بزنیم، تغییر می کند. من می دانستم 
که دیر یا زود به گل می رســیم. امشب، شبی نبود که 
آماده بازگشت به خانه باشم. در واقع بازیکنانم نیز همین 
احساس را داشتند.وی با اشاره به گلزنی جود بلینگام و 
هری کین عنوان کرد: شــما می دانید که آنها چه کاری 
می توانند در زمین انجــام بدهند و به همین دلیل هم 
اعتقاد به حضورشان داشتم و دست به تعویض شان نزدم.

ساوت گیت گفت: ما هنوز هم مورد سوال قرار می گیریم و 
البته این مساله را درک می کنیم، با این وجود ویژگی هایی 
داریم که ما را در جام نگه داشته است. من به روحیه ای 
که بازیکنانم از خودشان نشــان دادند، افتخار می کنم.

سرمربی انگلیس خاطرنشان کرد: بازی کردن تحت فشار 
در خط میانی مشکلی است که برای مدت طولانی با آن 
مواجه بودیم. امروز هم زمان زیادی طول کشید که که 

تاکتیک های لازم برای فرار از این موضوع را پیدا کنیم.

ستاره ایتالیا: درس بزرگی گرفتیم
ســنگربان تیم ملــی ایتالیا با وجود حــذف  این تیم از 
رقابت هــای یــورو 2024، حضور در ایــن تورنمنت را 

تجربه ای ارزشمند برای خود و هم تیمی هایش دانست.
 جانلوئیجی دوناروما سنگربان تیم ملی ایتالیا و یارانش پس  
از قبول شکست 2 بر صفر برابر سوئیس در مرحله یک 
هشتم نهایی یورو 2024 که باعث حذف آنها از گردونه 
رقابت ها شد، تیم تیم در حالی به ایتالیا برگشتند که در 
فرودگاه شهر رُم جز چند کودک که درخواست گرفتن 
عکس های سلفی داشــتند، هیچ شخص دیگری برای 
اســتقبال از آنها نرفته بود. ایتالیا نه تنها نتیجه نگرفت، 
بلکه بســیار بد بازی کرد و صعودش از مرحله گروهی 
هم ناپلئونی و به لطف یک گل دیرهنگام صورت گرفت.

دوناروما پس از بازگشــتش به ایتالیا در صفحه شخصی 
خود در اینستاگرام نوشت: از همه شما بابت حمایت تان 
تشکر می کنم. کام مان تلخ است و همگی کاملاً می دانیم 
که عملکرد تیم در حد استاندارها، پتانسیل  بازیکنان و 
انتظارات نبوده و من به شخصی بخش زیادی از مسئولیت 
ایــن ناکامی را بر عهده می گیرم. شــما همه حمایت  و 
علاقه تان را نثار ما کردید و من به شــما اطمینان خاطر 
می دهم که تک تک بازیکنــان زمانی که در زمین بازی 
بودند، حضور شما و حمایت ها ی تان را احساس کردند.

سنگربان باشگاه پاری ســن ژرمن افزود: شکست بسیار 
سنگینی خوردیم اما این باخت برای همه اعضای تیم یک 
درس ارزشمند بود که به ما برای رشد و پیشرفت کمک 
خواهد کرد. از امــروز ما با جان و دل کارمان را با هدف 
داشتن بهترین روند آماده سازی برای بازی های بعدی و 
رسیدن به جام جهانی آغاز خواهیم کرد. پوشیدن پیراهن 
تیم ملی ایتالیا باعث افتخار اســت و ما همیشه برای آن 
ارزش و احترام قائل خواهیم بود. بی صبرانه منتظر فرصتی 
هستیم که اعتماد و محبت تان را با ارائه نمایشی در خور 

نام تیم ملی ایتالیا، جبران کنیم. زنده باد آتزوری!«.

تنبیه عجیب بازیکن اوکراین
بازیکن سرشناس تیم ملی فوتبال اوکراین به خاطر حذف 

از یورو 2024 با تنبیه عجیبی مواجه شد.
همسر ویکتور تسیانکوو هافبک تیم ملی فوتبال اوکراین 
به دلیل عملکرد ضعیف او در مســابقات جام ملت های 
اروپای 2024 که در آن شــاگردان ســرهی ربروف در 
مرحله گروهی حذف شدند، تنبیه عجیبی در نظر گرفت.

وینگر باشــگاه خیرونای اسپانیا پس از بازگشت به خانه 
با شــوخی غیرمعمول همسرش روبه رو شد. همسر این 
ملی پوش اوکراینی، ویکتور تسیانکوو را مجبور کرد که 
زمین را بشــوید، از این روند فیلم گرفت و آن را در یکی 
از شبکه های اجتماعی با عنوان: »مجازات خروج از یورو 

2024« منتشر کرد.

روی خط یورو 2024

 وعده یک میلیاردی و یک اسلحه 
به رستمیان

رئیس فدراسیون تیراندازی به تیرانداز المپیکی قول 
داد در صورت کســب مدال پــاداش یک میلیاردی 
و یک اســلحه دهد. در جریــان بازدید وزیر ورزش 
و جوانــان از تمرینات تیم ملی تیرانــدازی  رئیس 
فدراســیون تیراندازی به هانیه رستمیان در جهت 
کسب مدال قول پاداش یک میلیاردی و یک اسلحه 
داد. هانیه رستمیان برای اولین بار در رشته تپانچه 
2۵ متر زنان صاحب ســهمیه المپیک شده است و 
در تمامی مســابقات اخیر بجــز یک مورد به فینال 
راه یافته اســت. او اولین ورزشکاری بود که سهمیه 

المپیک پاریس را کسب کرد.

والیبال ایران در رده پانزدهم جهان
بعد از پایان لیگ ملت های والیبال، فدراسیون جهانی 

والیبال رده بندی تیم های ملی را مشخص کرد.
تیم های ملی والیبال ژاپن و فرانســه در فینال لیگ 
ملت های والیبال از ساعت 21 و 30 دقیقه یکشنبه 
دهــم تیر به مصــاف هم رفتند که این مســابقه با 
پیروزی و قهرمانی فرانســه به پایان رسید. فرانسه 
در این دیدار موفق شــد با حســاب سه بر یک و با 
امتیازهــای 2۵ بر 23، 18 بــر 2۵، 2۵ بر 23 و 2۵ 
بــر 23 به پیروزی برســد و قهرمان لیگ ملت های 
2024 والیبــال شــود.ژاپن نیز به مــدال نقره این 
مسابقات رســید و رویای قهرمانی این تیم محقق 
نشد اما سامورایی ها تاریخ ساز شدند و به عنوان اولین 
تیم آسیایی به فینال لیگ ملت ها صعود کردند.بعد 
از پایان این رقابت ها فدراســیون جهانی والیبال رده 
بندی تیم های ملی را مشخص کرد که در این رده 
بندی تیم ملی والیبال ایران در رده پانزدهم قرار دارد.

فرانسه نیز با سه پله صعود در این رده بندی به رده 
چهارم جهان رسید.  تیم ملی والیبال ایران در مجموع 
12 مسابقه خود از لیگ ملت های 2024 در دو دیدار 
مقابل آمریکا و هلند به برتری رسید و در 10 مسابقه 
دیگر شکســت خورد. به این ترتیب در پایان مرحله 
مقدماتی در جایگاه پانزدهم قرار گرفت و به کار خود 

پایان داد.

دومین قهرمانی متوالی تکواندوی ایران 
در جام جهانی

تیم ملی تکواندوی ایران بــا برتری برابر میزبان در 
فینال جام جهانی در غیاب مردان المپیکی خود برای 
دومین دوره متوالی مقتدرانه روی سکوی قهرمانی 
ایستاد.جام جهانی 2024 تکواندو به صورت تیمی از 
امروز دوشنبه 11 تیرماه با حضور تیم هایی از مراکش، 
ساحل عاج، چین، هند، ایران و کره جنوبی به عنوان 
میزبان این رقابت ها در شهر »چانچئون« کره جنوبی 
آغاز شــد که تیم ملی مردان ایران مقتدرانه توانست 
از عنوان قهرمانی خود دفاع کند.در روز نخست این 
مسابقات در رقابت های بخش تیمی آقایان تیم ملی 
ایران در مبارزه نخست به مصاف ساحل عاج رفت و 
در دو رانــد متوالی و با نتایج  17۵ بر 30 و 140 بر 
80 )امتیازات به صورت تیمی محاسبه می گردد( به 
برتری رســید و راهی فینال شد. در دیدار نهایی نیز 
ملی پوشان شایسته کشورمان برابر کره جنوبی 17۵ 
بر 11۵ و 140 بر 70 پیروز شدند و جام قهرمانی را  
برای دومین دوره متوالی بالای سر بردند. همچنین 
تیم های مراکش و ساحل عاج برای کسب رتبه سوم 
به مصاف هم رفتند که نهایتا تیم مراکش به نشــان 
برنز دســت یافت.تیم ملی ایــران با ترکیب مهدی 
عابدینی، محمد حسین یزدانی، علی خوش روش و 
ابوالفضل زندی، در غیاب دو نماینده المپیکی خود و 
با مربیگری رضا ایمان زاده در این رقابت ها حاضر شد. 
در ادامه این مسابقات امروز رقابت های گروه بخش 
بانوان برگزار می گردد که تیم ایران در دیدار نخست 

باید به مصاف میزبان برود.

حمایت وزیر از کشتی
کیومرث هاشــمی، وزیــر ورزش و جوانان در جمع 
کشتی گیران المپیکی گفت: وظیفه ما حمایت کامل 
از شماست و شما هم باید برای کسب موفقیت همه 

تلاش خود را به کار بگیرید. 
او گفت: خیلی خوشحالم فرصتی دست داد خدمت 
شما برســم. از تمام مجموعه کشتی و کادر فنی و 
کسانی که پشــت صحنه دارند کار می کنند، تشکر 
می کنم و آرزوی ســلامتی و موفقیــت برای همه 
شــما دارم.وزیر ورزش افزود: همــه جامعه ورزش 
به اهمیت و جایگاه رشــته کشــتی واقف است. 30 
درصد سهمیه های المپیک پاریس در کاروان ایران 
متعلق به کشــتی است و جایگاه کشتی بسیار برای 
ما ارزشــمند است. بنده به عنوان خدمتگزار جامعه 
ورزش، آمــدم تا بار را از روی دوش شــما بردارم و 
بگویم شما تلاش خود را بکنید و توقعات نامطلوب 
را از خود دور کنید. شما تلاش خود را کنید و مردم 
تلاش شما را می بینند. در سایه تلاش قطعا موفقیت 
رقم خواهد خورد. گرفتن مدال طلا در المپیک کار 
آسانی نیســت و رقبای بســیار خوبی وجود دارند. 
امیدوارم تمرکــز اصلی خود را روی مســائل فنی 
بگذارید. شما بهترین های کشــتی در دنیا هستید 
اما ورزش یک ســر برد و یک سر باخت دارد و باید 
همه تلاش خود را کنند.هاشمی خاطرنشان کرد: در 
آوردگاه المپیک لحظه ها تعیین کننده  است و تمام 
شما تجارب بسیاری دارید و امیدوارم بتوانید عملکرد 
موفقیت آمیزی داشته باشید. دل تان را به خدا بدهید 
و به ائمه اطهار توسل کنید. خداوند هم به کار شما 
برکت می دهد. به مســائل حاشیه ای توجه نکنید و 
اصل توجه شما باید روی کار خودتان باشد. وظیفه 
ما حمایت از شماست و وظیفه شما هم پرداختن به 
تمرین و توجه کامل به صحبت های کادر فنی است.

ذره بین

همدلی| گــروه ورزش: مجمــع انتخابات 
فدراســیون دوومیدانــی برگزار شــد و طی 
آن احســان حــدادی تنها ملی پــوش تاریخ 
دوومیدانی ایران که صاحب مدال نقره در بازی 
های المپیک شده است با رای اعضای مجمع 

به مدت چهارسال سکاندار فدراسیون شد.
احسان حدادی در شرایطی بر کرسی ریاست 
فدراســیون دوومیدانی تکیــه می زند که هم 
اکنون آرش میراســماعیلی، هادی ســاعی و 
علیرضا دبیــر قهرمانان دیروز ورزش کشــور 
ریاست فدراسیون های جودو، تکواندو و کشتی 
را برعهده دارند و هر چند عملکرد این افراد نیز 
بری از انتقاد نیســت اما حضور آنها گواه تولد 

نسل جدیدی مدیریت در ورزش کشور است.
در این شــرایط مجمع انتخاباتی فدراســیون 
دوومیدانی در آکادمی ملی المپیک برگزار شد 
و در پایان این مجمع، احســان حدادی با 40 
رای برای چهار سال به عنوان رئیس فدراسیون 
دوومیدانی انتخاب شــد. تعداد اعضای مجمع 

۶0 نفر بود.
عباســعلی مدیح نیز 17 رای داشت و روح الله 
عســگری به همراه مهران تیشه گران هرکدام 
یک رای داشتند. یک رای هم باطل اعلام شد.

مهران تیشــه گران، احســان حدادی، هاشم 
خزایی، مصطفی زرین افضل، هاشــم صیامی، 
ایرج عرب، روح الله عسگری، و عباسعلی مدیح 

کاندیداهای نهایی ریاست فدراسیون بودند.
در ابتدای مجمع ایرج عرب، هاشــم خزایی و 
مصطفــی زرین افضل انصراف دادند. هاشــم 
صیامــی هم از اعضای مجمع خواســت تا به 
احســان حدادی رای بدهند و سپس انصراف 

داد. 
محمد شروین اسبقیان به عنوان نماینده وزارت 
ورزش و مناف هاشمی به عنوان نماینده کمیته 

ملی المپیک در این مجمع حضور داشتند.
در پایان انتخابات، احســان حدادی از مجمع 
درخواســت کرد که اعضای هیات رئیســه و 
بازرس فدراسیون در چند ماه آینده در مجمعی 
فوق العاده انتخاب شوند که اعضای مجمع رای 

موافق دادند.
حســین مطیعی پیــش از این سرپرســتی 

فدراسیون دوومیدانی را برعهده  داشت.
وعده 10 مدال بازی های آسیایی

احسان حدادی پس از انتخاب شدن به عنوان 
رئیس فدراسیون دوومیدانی گفت: مسئولیت 
بسیار سنگین اســت. سوگند می خورم کاری 
کنیم که همه با هم متحد باشیم. فقط با اتحاد 
می شــود دوومیدانی را درســت کرد. از بقیه 
کاندیداها تقاضا دارم، کنار هم باشیم. گفته اند 
مدیریت نکرده ام. مدیریت زندگی شــخصی 
خودم را بلد بوده ام که قهرمان المپیک شده ام. 
دوومیدانی مدال هــای زیادی دارد اما ما فقط 
یک مدال گرفته ایم. آیا استعداد من زیاد بوده؟ 
نه ما استعدادهایمان را پیدا نکرده ایم. خواهش 

می کنم بیایید در کنار دوومیدانی باشیم.
او ادامه داد: می توانیم در بازی های آســیایی 
10 مدال بگیریم و آن زمان به رشته اول ایران 
تبدیل می شــویم. اگر شما حمایت کنید این 
قول را می دهم چون دوومیدامی ایران پتانسیل 

زیادی دارد. 
حدادی  ادامه داد: کار بســیار دشوار است، آن 
هم در فدراســیونی که ســال ها با سرپرستی 
پیــش رفته اســت. همانطور کــه در ورزش 
قهرمانی همه تلاشم را کردم که پرچم کشور را 
به اهتزاز درآورم امیدوارم در این بخش هم به 
همان شکل باشد البته با کمک همه دوستان. 
وی گفت: در فدراســیون دوومیدانی جا برای 
همه هســت. ما یک فدراسیون نیستیم و 24 
فدراسیون)اشاره به 24 ماده این رشته( هستیم  

همه می توانند بیایند و کمک کنند.
او ادامه داد: اولین برنامه برای دوســتانی است 
که به المپیک اعزام می شوند. همه تلاش خود 
را می کنیم تا شــرایط اردویی قبل از المپیک 
در شــان و شخصیت کشور باشد و اگر عمری 
باقی بود بعــد از المپیک هم همه تلاش خود 
را می کنیــم تا یــک تیم قوی در اســتان ها 
داشته باشیم. استعدادیابی بسیار قوی داشته 
باشــیم که آمــوزش و پرورش و دانشــگاه ها 
باید کمک کنند. مهمترین هدف این اســت 
که استعدادیابی در ســطح کشور انجام شود. 
باید به تمامی رشــته ها ورزشکار تزریق کنیم. 
هر کشــوری که دوومیدانی قوی تــری دارد 
ورزش قوی تری دارد. امیدوارم همه دوستان 
نمایندگان کشور، وزارت، کمیته و همه و همه 
این رشــته را تنها نگذارند. اگــر قرارداد همه 
رشــته ها را ببینید دوومیدانی کاران یک سوم 

همه رشته ها می گیرند. 

یک مدال المپیک حق دوومیدانی نیست
حدادی همچنین گفت: از خودم مایه می گذارم 
تا این رشته موفق شود، همانطور که در این 23 
سال از همه چیز و جوانی ام گذشتم. به این کار 
هم افتخار می کنم و هر چیزی هم که دارم از 
این رشته است. به خاطر دوومیدانی ورود کردم 
و گرنه در بیرون از این رشته خیلی کار داشتم 
که باید انجام می دادم. از شما رسانه ها هم توقع 
دارم به من احســان حدادی کمک کنید. من 
انتقاد را دوســت دارم اگر انتقاد می کنید هم 
کمک کنید دوومیدانی به جایگاه اصلی خود 
برســد. ما در 100 سال گذشته یک مدال در 
المپیک گرفته ایم و این حق دوومیدانی ایران 

نیست.
دو کاندیدای شاکی

این مجمع در شــرایطی برگزار شد که هشت 
نامزد انتخاباتی برای احراز پســت ریاست این 
فدراسیون تایید صلاحیت نهایی شده بودند که 
مهران تیشه گران یکی از این کاندیداها به نشانه 
اعتراض مجمع انتخاباتی را ترک و اعلام کرد 
که به دیوان عدالت اداری شکایت خواهد کرد.

مهران تیشه گران در تیبم باره گفت:به دیوان 
عدالت اداری شکایت خواهم کرد. اول به خاطر 
به تعویق افتادن غیرقانونی و بدون دلیل زمان 
انتخابات و دوم هم اینکه طبق اساسنامه باید 
برگــزاری انتخابــات را 10 روز قبل از مجمع 
رســما به ما اعلام می کردند اما یک روز قبل 
اعلام شــد. به نشانه اعتراض مجمع انتخاباتی 
را ترک کردم اما نمی دانم چرا اسم من در تابلو 

نوشته شد و رای گیری با اسم من انجام شد.
 پیــش از ایــن مهدی مبینی یکــی دیگر از 
کاندیداها بــه دلیل اینکه امــکان حضور در 
مجمع انتخاباتی را نداشــت اعلام کرد که به 

دیوان عدالت اداری شکایت می کند.
اسبقیان: روند قانونی بود

شروین اسبقیان معاون وزارت ورزش و رئیس 
مجمع درباره شکایت مهدی مبینی به دیوان 
عدالت اداری به دلیل عدم صدور مجوز شرکت 
در انتخابات و همچنین مســاله مطرح شده از 
سوی مهران تیشه گران در راستای شکایت به 
دیوان عدالت اداری به دلیل تعویق غیرقانونی 
انتخابات و اعلام رســمی حضور در انتخابات 
تنها یــک روز قبل از مجمع، اظهار کرد:  فکر 
نمی کنم شکایت آقای مبینی، قانونی باشد؛ هر 
زمانی یک کارمند بخواهد به دستگاه دیگری 
برود و مامور شــود،  بالاترین مقام آن دستگاه 

باید موافقت کند.
وی ادامه داد: این مساله جای شکایت ندارد و 
ابلاغی که به آقای مبینی به منظور سرپرستی 
داده شد اعلام شد که در راستای فعالیت های 
عدالت محــور به منظور جلوگیری از شــائبه 
افرادی که سرپرست می شوند حق شرکت در 
انتخابات را ندارنــد و در عین حال باید برای 
حضــور وی موافقتی صــورت می گرفت و در 
حالی که آقای مبینی از نیروهای خوب وزارت 
ورزش و جوانان اســت اما این موافقت صورت 

نگرفت.
معــاون وزارت ورزش و جوانــان درباره اعلام 
شــکایت تیشــه گران نیز، بیان کرد: تمامی 
فدراســیون های  خصــوص  در  تصمیمــات 
ورزشــی را مجمع آن فدراســیون ها می گیرد 
و مجمع دوومیدانی رای گیــری کرد و با رای 
اعضای مجمع به تعویق افتاد و دلیل آن احراز 
صلاحیت نامزدها بود که دستگاه های نظارتی 
نیازمنــد وقت بودند و بــا نظر اعضای مجمع 

تعیین وقت شد.  

تاریخ ساز پرتاب دیسک ایران به جمع قهرمانان مدیر پیوست؛ 

احسان حدادی رئیس فدراسیون دوومیدانی شد

همدلی| گروه ورزش: همچون تمام فصل های اخیر فوتبال 
ایران سپاهان اصفهان از جمله تیم های پرکار و البته پرخرج 
در فصل نقل و انتقالات فوتبالی است به طوری که این روزها 
در آستانه بیست و پنجمین دوره لیگ برتر فوتبال اخباری که 
از این باشگاه به گوش می رسد حاکی از تلاش این باشگاه برای 

بستن بار و بندیل قهرمانی است.
در حالــی که هواداران ســپاهان از وضعیت نقــل و انتقالات 
تیمشان نگران هستند، باشــگاه به صورت چراغ خاموش کار 

خود را پیش می برد و به توافقاتی نیز دست یافته است.
 به گزارش ایسنا محمد کریمی،  کاپیتان طلایی ها از گزینه های 
مدنظر آبی پوشان پایتخت بود که سپاهانی ها توانسته اند او را 
در تیم ماندگار کنند و برای فصل آینده همچنان طلایی پوش 
خواهد ماند.میلاد زکی پور نیز دیگر گزینه اســتقلال از جمع 
ســپاهانی ها بود که در نهایت مذاکراتش با آبی ها به بن بست 

خورد.در ادامه اخبار نقل وانتقالاتی، جواد آقایی پور، از اورنبورگ 
روسیه مسیرش را به سمت اصفهان تغییر داده تا بنا بر برخی 
شنیده های ایســنا احتمال حضور آقایی پور، ستاره فصل قبل 
استقلال خوزستان در جمع طلایی پوشان افزایش یافته است. 
 شهریار مغانلو و رامین رضاییان، دو ستاره طلایی ها، به عنوان 
دو خروجی این فصل سپاهان مطرح شدند که بر خلاف داشتن 
قرارداد، برای لژیونر شدن خواهان فعال شدن بند فسخ و جدایی 
شــده اند. مغانلو در مسیر اتحاد کلباست اما گمانه زنی هایی بر 
تغییر تصمیم رضاییان برای ماندن در اصفهان و تمدید محل 

سکونتش به گوش می رسد.
از ســوی دیگر محمدجواد حسین نژاد سه فصل، آریا یوسفی، 
کاوه رضایی و علی اصغر اعرابی دو فصل با سپاهان قرارداد دارند.

پیام نیازمند، محمد دانشگر، رضا اسدی، رضا شکاری، هادی 
محمدی، سیاوش یزدانی، برایان دابو و امید نورافکن نیز یک 

فصل دیگر قرارداد دارند اما نورافکن به عنوان نخستین خروجی 
طلایی ها فصل آینده برای گذراندن خدمت سربازی در ملوان 
بازی خواهد کرد. نیازمند با پیشنهادی وسوسه کننده از یونان 

روبرو شده در حالی که پیش تر گفته بود در سپاهان می ماند.
نیما میرزازاد، دروازه بان دوم سپاهان نیز در گفت وگویی اعلام 
کرد که باشگاه سپاهان تمدید قراردادش را مطرح کرده و در 

حال رایزنی هستند.

روزهای پرکار سپاهان در نقل و انتقالات

همدلی|  گروه ورزش: نخستین نشست صیانت فوتبال برای 
فصل جدید رقابت های لیگ برتر با حضور رئیس و مسولان 
فدراسیون و همچنین مقامات ذیربط با موضوع بررسی روند 
مربوط به نقل و انتقالات باشگاهی، وضعیت واسطه های نقل 
و انتقالاتــی و فعالیت های آنان و برنامه ریزی جهت نظارت 

دقیق بر بازار نقل و انتقالات برگزار شد.
در این نشست، رئیس فدراسیون عنوان کرد: فوتبال در همه 
جای جهان مورد توجه و اقبال افکار عمومی است و هر پدیده 
ای که اینگونه مورد توجه باشــد، ضرورت نظارت بیشــتر و 

دقیق تر را هم می طلبد.
وی ادامه داد: خوشحالم در میان خانواده فوتبال، رسانه های 
محترم و نهادهای محترم نظارتــی و در کنار آنان هواداران 
فوتبــال همگرایی مثبتی در بحث مبارزه بــا هرگونه رویه 
ناصواب وجود دارد و ضمن اینکه ارکان قضایی فدراسیون به 
جدیت در این باب ورود کرده اند، من هم وظیفه خود می دانم 
از تلاش های صورت گرفته در این باره توسط مراجع قضایی 

و نهادهای ذیربط نهایت قدردانی را داشته باشم.
رئیس فدراسیون ادامه داد: درباره پرونده مفتوحه، موضوعات 

مختلفی مطرح می شود و ضمن اینکه کلام پایانی و قطعی 
جهت تصمیم گیری با مرجع محترم قضایی اســت، اما در 
فدراســیون فوتبال هم نشســت های مرتبط کارشناسی با 
همکاری مراجع ذیربط برگزار می شود از جامعه فوتبال و به 
ویژه باشگاهها می خواهیم حتماً هر نکته ای که ممکن است 

براساس شائبه رویه های تخلف و فسادزا انجام شود را با ارائه 
مدارک مستند و مثبته به سرعت به کمیته اخلاق فدراسیون 
گزارش دهند و کمیته اخلاق موظف اســت به قید فوریت 
بررســی لازم را انجام دهد.در داخل فدراسیون هم بررسی 
هــای مختلفی در این باره در حال انجام اســت و قوانین و 
آیین نامه  هایی به ســازمان لیگ ابلاغ شده است.برای مثال، 
باشگاهها به هیچ عنوان حق در اختیار داشتن مشاور داوری 

را ندارند.
تاج افزود: در این مســیر، برای رســیدن به شرایط ایده آل 
تلاش می کنیم. در روزهای گذشته، اعداد مختلفی پیرامون 
ارقام مرتبط با پرونده های مفتوح مطرح شــده اما اینجا به 
صراحت اعلام می کنم که حتی هزار تومان تراکنش غیرسالم 
مالی هم در صــورت اثبات در این باب تخلف قطعی بوده و 
قطعاً فدراســیون فوتبال هم حسب گزارش های دریافتی از 
مقامات ذیربط برخورد جدی خواهد داشــت. در این میان، 
ضرورت دارد مجامع و مدیران ارشــد باشگاههای کشورهم 
مطابق قوانین ســاری و جاری کشوری نظارت های خود را 

درباره عملکرد باشگاهها افزایش دهند.

تاج با اشاره به مفتوح بودن پرونده فساد در فوتبال:

حتی از تخلف هزار تومانی هم عبور نمی کنیم


